Гарвардский университет

(Ответ на первый вопрос)

Argument

I choose this university because

- *It is very prestigious
- *There are a lot of faculties
- *The university located in big sity Cambridge in the USA

Аргумент

Я выбираю этот университет потому что *Он очень престижный *Там много факультетов *Университет расположен в большом городе Кембридж в США

History

Harvard University is one of the most famous universities in the United States and around the world, is located in Cambridge, Massachusetts. Harvard University is the oldest university in the United States, was founded September 8, 1636 of the year. It is named in honour of the English missionary and philanthropist John Harvard.

Harvard has about 2100 faculty and has about 6700 students and 14,500 graduate students. Harvard University graduated from 8 U.S. presidents, 75 Nobel laureates have been associated with the University as students, faculty, or staff. The symbol of Harvard is the crimson color, the same color as the Harvard sports team and the University newspaper

История

Гарвардский университет — один из самых известных университетов США и всего мира, находится в городе Кембридж, штат Массачусетс.

Гарвард— старейший из университетов США, был основан 8 сентября 1636 года. Назван в честь английского миссионера и филантропа Джона Гарварда.

В Гарварде работает около 2100 преподавателей и учится около 6700 студентов и 14500 аспирантов. Гарвардский университет окончили 8 президентов США, 75 лауреатов Нобелевской Премии были связаны с университетом как студенты, преподаватели или сотрудники. Символом Гарварда является багровый цвет

Фото



Submission of application

Подача заявок

Deadlines: until
November 1 and January
1 (early filing or filing in
the general stream)

Дедлайны: до 1 ноября и до 1 января (ранняя подача или подача в общем потоке)

The requirements of the University

Documents (baccalaureate): completed Universal College Application or Common Application form, school certificate, two letters of recommendation from school teachers, Harvard College application form completed. Harvard supplement, application form for foreign applicants.

In the process of answering the questionnaire, you will need to enter the results of the SAT or ACT exam. In addition, it is necessary to pass two SAT II tests for knowledge of specialized disciplines.

You also need to register on the university website, pay a fee for consideration of your candidacy in the amount of \$75.

Требования университета

Документы (бакалавриат): заполненная форма Universal College Application или Common Application, школьный аттестат, два рекомендательных письма от школьных учителей, заполненную анкету Harvard College Questions for the Common Application или the Universal College Application Harvard supplement, форму заявки для иностранных абитуриентов.

В процессе ответа на вопросы анкеты вам нужно будет внести результаты экзамена SAT или ACT. Кроме того, необходимо сдать два теста SAT II на знание профильных дисциплин.

Также необходимо зарегистрироваться на сайте университета, оплатить взнос за рассмотрение вашей кандидатуры в размере \$75.

Faculties

At Harvard, a total of 12 faculties. I would like to enter the faculty of medicine because I have always been interested in biology. I would also like to enter the faculty of design as an architect, as for me it is a very interesting profession.

Факультеты

В Гарварде всего 12 факультетов. Я бы хотела поступить на факультет медицины потому что мне всегда была интересна биология. Также я бы хотела поступить на факультет дизайнера на архитектора, как по мне это очень интересная профессия.

Спасибо за внимание!

Thank you for listening!